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Protokół z posiedzenia Rady Dydaktycznej Wydziału Nauk Ekonomicznych 

Uniwersytetu Warszawskiego  
 

z dn. 12 czerwca 2024 r. 
 

Posiedzenie Rady Dydaktycznej w dniu 12 czerwca 2024 r. zaplanowane 

zostało w formie spotkania on-line na godz. 13:15. Odbyło się ono w wyznaczonym 

dniu oraz godzinie na platformie Zoom. Spotkaniu przewodniczyła Prodziekan ds. 

studenckich dr Dominika Gadowska-dos Santos. 

Przed posiedzeniem członkom Rady Dydaktycznej przesłano ankietę 

działalności dydaktycznej dr Dominiki Gadowskiej-dos Santos, link do głosowania 

obiegowego dot. kandydatów do Nagrody Dydaktycznej Rektora UW i jego wyniki, link 

do drugiej tury głosowania obiegowego dot. kandydatów do Nagrody Dydaktycznej 

Rektora UW i jego wyniki, CV dwóch kandydatów na prowadzących zajęcia w r. ak. 

2024/25, listę zajęć, które mają zostać powierzone osobom spoza WNE UW, sylabus 

przedmiotu Wstęp do Data Engineeringu w GCP, projekt uchwały w sprawie 

szczegółowych zasad korzystania z narzędzi sztucznej inteligencji w procesie 

kształcenia, agendę spotkania oraz protokół z poprzedniego posiedzenia.  

Z posiedzenia Rady Dydaktycznej w dniu 12 czerwca 2024 r. zostało 

sporządzone nagranie dla celów przygotowania protokołu. Zgody na nagranie udzielili 

wszyscy uczestnicy posiedzenia.  

 

Na posiedzeniu nieobecni byli: 

- dr Tomasz Gajderowicz 

- dr hab. Sebastian Skuza, prof. UW 
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Agenda posiedzenia: 

1.    Przyjęcie porządku obrad 

2.    Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

3.    Informacje KJD 

4.    Powierzenie prowadzenia zajęć w r.ak. 2024/25 osobom spoza WNE UW, w tym 

osobom nieposiadającym stopnia doktora 

5.    Zajęcia kierunkowe i wolnego wyboru w r.ak. 2024/25 

6.   Wytyczne dotyczące korzystania z narzędzi sztucznej inteligencji w procesie 

kształcenia - dyskusja 

7. Sprawy różne 

 

Ad 1. 
Głos w sprawie przyjęcia porządku obrad oddało 18 osób. Wszystkie głosy były 

głosami za przyjęciem porządku. Nikt nie głosował przeciw. Porządek obrad przyjęto. 

 

Ad 2. 
Przed posiedzeniem protokół został wysłany do wszystkich uczestników drogą 

mailową. Głos w sprawie przyjęcia protokołu oddało 17 osób. Nikt nie głosował 

przeciw. Głosu nie oddał jeden uczestnik. Protokół przyjęto. 

 

Ad 3. 
 Następnie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos przeszła do punktu 

trzeciego czyli informacji KJD. 

informacji KJD. 

• 4 czerwca odbył się dzień ekonomii w liceum 157 im. Marii Skłodowskiej-Curie 

w Warszawie. 

• 5 czerwca odbyły się spotkania dla studentów pierwszego roku w sprawie 

wyboru kierunku/specjalności i dla studentów kończących studia licencjackie w 

sprawie rekrutacji na studia drugiego stopnia.  
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• 6 czerwca minął termin składania prac dyplomowych na obrony, które będą się 

odbywały na przełomie czerwca i lipca.   

• W dniach 7-8 czerwca Prodziekan dr Gadowska-dos Santos miała przyjemność 

wziąć udział w ogólnopolskiej Konferencji Dydaktyki Akademickiej 

IDEATORIUM w Gdańsku. Podczas konferencji przedstawiono wydziałowy 

projekt Laboratorium Wsparcia Dydaktyki.  

• 6 lipca odbędzie się uroczysta graduacja studentów WNE.  

 

Ad 4. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię powierzenia prowadzenia zajęć w roku akademickim 2024/25 osobom spoza 

WNE UW, w tym osobom nieposiadającym stopnia doktora. W konsekwencji zasad 

uchwalonych przez RD WNE UW osoby spoza WNE i osoby nieposiadające stopnia 

doktora muszą uzyskać aprobatę RD, by móc prowadzić zajęcia na Wydziale. Dotyczy 

to też osób zatrudnionych na UW, które nie są etatowymi pracownikami na WNE, 

doktorantów i specjalistów zewnętrznych. Nie dotyczy natomiast osób prowadzących 

grupy ćwiczeniowe pod opieką koordynatora przedmiotu. Przygotowano zestawienie 

osób, którym – w przypadku uzyskania akceptacji – powierzone zostanie prowadzenie 

i współprowadzenie zajęć w r.ak. 2024/25.  

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

 - dr hab. Agnieszka Kopańska 

 - dr Dominika Gadowska-dos Santos 

 - dr Marcin Chlebus 

 - dr Dagmara Mycielska 

- dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. UW 

- dr Przemysław Kusztelak, prof. UW 
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W wyniku głosowania wyrażono zgodę na powierzenie wszystkich zajęć z listy 

pracownikom zewnętrznym.   

 

Ad 5. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię zajęć kierunkowych i wolnego wyboru w r. ak. 2024/25. Na podstawie 

deklaracji pracowników przygotowano zestawienie uzupełnione o dodatkowe 

informacje. Korzystając z obu list członkowie RD będą w stanie zadecydować, czy 

dane zajęcia powinny zostać poprowadzone i które z nich mają być zajęciami 

kierunkowymi dla poszczególnych programów studiów.  

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

- dr Dagmara Mycielska 

- dr Dominika Gadowska-dos Santos 

- dr Przemysław Kusztelak, prof. UW 

 

Ad 6. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię wytycznych dotyczących korzystania z narzędzi sztucznej inteligencji w 

procesie kształcenia. Otworzyła dyskusję nt. tego, czy konieczne jest doprecyzowanie 

przepisów zawartych Uchwale nr 98 URK poprzez przyjęcie dodatkowych przepisów 

dla WNE 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

- dr Dagmara Mycielska 

- dr Dominika Gadowska-dos Santos 

- dr Przemysław Kusztelak, prof. UW 

 - dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

 - prof. dr hab. Janusz Kudła 
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- dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. UW 

 

Ad 7. 
W ramach spraw różnych poruszono kwestie: 

- możliwości zakupienia przez wydział narzędzi AI 

- przypisania w APD dwóch promotorów do jednej pracy 

- raportu dot. przebiegu procesu dyplomowania na WNE 

- listy przedmiotów do wyboru 

- stacjonarnej formy kolejnego posiedzenia 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

  - dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. UW 

- dr Dominika Gadowska-dos Santos 

- dr Dagmara Mycielska 

- dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

- dr Przemysław Kusztelak, prof. UW 

 

Na tym posiedzenie Rady Dydaktycznej zostało zakończone. Kolejne 

posiedzenie zaplanowano na dzień 11 września 2024 roku, na godzinę 13:15. 

 

 

 

/ Protokół sporządziła Paulina Bujalska / 


